
Rzeszów, 19,08,2020r. 

 

Sprawozdanie z zebrania Zarządu RKW 

Obecni:  

Bartek Łuksik, 

Maciek Bedrejczuk 

 Adam Nowak 

Krzysiek Stępień 

Michał Kordoń 

Jan Mondzelewski 

 

Omawiane sprawy: 

1. Poszukiwania nowego księgowego dla klubu. Wstępny wybór firmy Micramet ul. Hetmańska. 

Konieczne szczegółowy dopytanie o całkowite koszty usług – Maciek  

2. Nowy skarbnik klubu – Michał Kordoń. Krótkie omówienie zakresu obowiązków.  

3. Możliwość skorzystania z dofinansowania RARR na utworzenie przedsiębiorstwa społecznego 

 w celu rozszerzenia oferty sprzedaży na ściance klubu oraz pozyskania pieniędzy na 

zatrudnienie i utrzymanie pracowników. 

4. Propozycja rozpisania zakresu obowiązków poszczególnych stanowisk w zarządzie klubu w 

celu  ułatwienia pracy – Jan 

5. Mityng wspinaczkowy na Kamieńcu 29.08.2020 – Planowane ognisko, kiełbasa, doszkalanie 

dla członków RKW z przewiązywania i zjazdów, via ferrata . Informacje, harmonogram  i 

zbieranie chętnych – Bartek.  

6. Oficjalne otwarcie ścianki RKW 3-4 października 2020. Dotacja z Urzędu Miasta . Propozycja 

koncertu – Krzysiek. 

7. Boulderes 14 listopada 2020, Zawody dla dzieci 7 listopada 2020. Trzeba szukać sponsorów 

na zawody.  

8. Podpisanie wstępnej umowy z PKP Nieruchomości  najmu  dodatkowej powierzchni pod 

drytoolownie i siłownię. Kompleksowy plan wykorzystania nowej i obecnej powierzchni – 

zbieranie pomysłów i projekt – Jan 

9. Politechnika Rzeszowska – plan współpracy pod kątem prowadzenia sekcji . Czekamy aż 

uczelnia otworzy ściankę dla wspinaczy.  

10. Konieczne jest rozszerzenie oferty prowadzenia sekcji dla wspinaczy – obecnie jest mało 

instruktorów i nowi klienci nie są „wciągani” w społeczność Peronu Baltoro. Duża strata dla 

ścianki i klubu.  

11. Zarządzanie ścianką RKW. Obecnie zajmują się tym Adaś i Edi. Zarząd poprosił ich o 

przygotowanie zakresu obowiązków jakie wykonują oraz proponowanego wynagrodzenia . 

Sugerowany sposób zatrudnienia – kontrakt menadżerski.  Zaległe miesiące pracy mają 

zostać uregulowane jak budżet klubu na to pozwoli.  

 

 

 

 


